
Inspraak namens : MOEKE, OUWE TAK & VITUS: 

28 November 2018 zijn wij (Horeca-exploitanten Kermis) tijdens de kermis evaluatie met de opdracht naar 

huis gestuurd om de kermis anders en grotendeels zelf te gaan beveiligen en is ons gevraagd om met een 

voorstel te komen om overlast in de straten tussen de horecagelegenheden en de kermis te voorkomen en  

te zorgen dat alles rondom en in nader te bepalen cirkels rondom onze rustiger verloopt en het publiek na 

afloop sneller huiswaarts keert.  

Wij, de drie horeca-organisatoren, zijn daarom aantal keren bij elkaar gekomen om dit plan uit te werken 

en zijn op zoek gegaan naar beveiligingsbedrijven die deze opdracht aan zouden kunnen. 

Vervolgens hebben wij in een gesprek op 18 januari jl. met Maurits van Gulick namens de Burgemeester, 

Ella van Oene namens de politie, de boa's en overige betrokkenen van de gemeente, aangegeven hoe wij 

ervan overtuigd zijn door met een verhoogde inzet van beveiligers tijdens elke kermisavond en na 

sluitingstijd dit grondig aan te kunnen pakken. 

Het bevreemdt ons dan ook dat wij bij het voorstel, welke wij te horen hebben gekregen tijdens een 

tweede samenzijn op 15 februari, niet eens de kans krijgen ons plan ten uitvoer te brengen. 

Wij zijn van mening dat wij eerst de kans moeten krijgen om ons plan uit te voeren, het resultaat af te 

wachten en niet tegelijkertijd ook nog gaan tornen aan de invulling van de zaterdagavond. Dan kunnen we 

uiteraard na de kermis evalueren hoe ons plan gewerkt heeft. Dit is in onze optiek de enige juiste en 

rechtvaardige volgorde. 

Het plan wat wij hebben: 

Wij hebben met elkaar gezocht naar een extern beveiligingsbedrijf, dat naast onze beveiliging -die bij ieder 

etablissement al aanwezig is en daar voor de orde zorgt-, de straten rondom in zullen gaan om tijdens en 

de festiviteiten voor orde zal gaan zorgen en ook na afloop van de festiviteiten -in samenwerking met de 

huidige beveiliging en politie- zorgt dat iedereen direct naar huis vertrekt en niet in de straten blijft hangen.  

Het bedrijf, wat wij op het oog hebben, is hierin zeer gespecialiseerd en een bekende speler in de horeca in 

het Gooi.Begrijpt de problematiek en is ervan overtuigd dit aan te kunnen. 

Nu de Kermis met de drie horeca erom heen een evenementen terrein wordt, kan er door deze groep 

beveiligers i.s.m. de politie tijdens openingstijden, na sluitingstijd aangevuld met de beveiligers die intern 

de horeca beveiligen tijdens openingstijden, veel sneller en duidelijker opgetreden worden en gehandhaafd 

worden naar aanleiding van de regels die er op het evenementen terrein gelden. 

Denk aan: geen eigen glaswerk/sterke drank mee, dit wordt direct ingenomen. Venten van goederen zoals 

lachgaspatronen en wodka wordt direct gesignaleerd en hiertegen kan dan ook direct opgetreden worden. 

Blijven hangen op straat na sluitingstijden wordt NIET getolereerd, waardoor het dorp veel sneller in 

ruststand gaat na sluiting horeca. 

ONS VERZOEK OPENINGSTIJDEN HORECA TIJDENS KERMIS 2019: 

* >BV = beveiliging in en direct rondom bij horeca, door 

Henk Bunschoten.  

Naast dit beveiligingsschema, zal een extern 

beveiligingsbedrijf van 12 man, vanaf 22.30 tot nodig, 

door de straten van het evenemententerrein en optreden 

waar nodig.  Vooral de hangplekken, die bekend zijn bij de 

politie zullen extra in de gaten gehouden worden. 

Vooraf aan iedere avond zal er overleg zijn tussen politie 

en beide beveiligingsbedrijven en middels portofoons 

zullen deze drie partijen continue met elkaar in verbinding 

staan om bij calamiteiten direct bij te kunnen springen. 

  MOEKE OUWE TAK VITUS 

ZATERDAG 
17/8 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

Tot 01.30 
>BV 3-4 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

ZONDAG 
18/8 

Tot 
23.00 Gesloten Gesloten 

MAANDAG 
19/8 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

Tot 01.30 
>BV 3-4 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

DINSDAG 
20/8 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

Tot 01.30 
>BV 3-4 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

WOENSDAG 
21/8 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

Tot 01.30 
>BV 3-4 

Tot 1.30 
>BV 4-6 

Zaterdag, maandag, dinsdag en woensdag 
nacht: 12 beveiligers van 22.30 tot nodig. 

 



 

Via de media vooraf en middels duidelijk zichtbare borden en evt. spandoeken met spelregels/huisregels, 

kan er vooraf  en tijdens veel en duidelijk gecommuniceerd worden naar onze toekomstige bezoekers, 

waardoor er een duidelijk beeld gecommuniceerd wordt van zero tolerance voor raddraaiers, 

hangjongeren en onruststokers. 

Het plan wat ons ter ore is gekomen om de zaterdag op eigen horecavergunning open te gaan, wat zou 

betekenen alle festiviteiten alleen BINNEN te laten plaatsvinden en geen publiek en tappunten op straat 

meer toe te staan, geen live muziek meer binnen en een VOL is VOL beleid, zal ons inziens alleen maar op 

weerstand en agressie gaan leiden op de zaterdagavond en zal tot gevolg kunnen hebben dat er vele 

bezoekers die te laat zijn op straat gaan rondhangen. 

 Men verwacht immers al 25 jaar dat aansluitend aan het vuurwerk hét feest in Blaricum begint en als men 

dan niet onze etablissementen in kunnen omdat VOL/VOL is, zal dat alleen maar tot escalatie, irritatie en 

tot verveling in het dorp gaan leiden en juist tot overlast kunnen leiden, omdat wij dan ook niet verplicht 

kunnen worden om op de zaterdagavond de  extra inzet van beveiliging uit te voeren. 

Mocht er toch besloten worden om een andere invulling te geven aan de zaterdagavond heeft dit tot 

gevolg dat er een einde zou kunnen komen aan de bijdrage van de horeca aan de kermis van Blaricum. Dit 

omdat het financieel niet meer rendabel is. De kosten zijn zo dusdanig hoog, zeker nu met het financieren 

van de straatbeveiliging erbij, dat zonder de zaterdagomzet het niet meer op te brengen is. 

Een belangrijk argument om mee te nemen in uw overweging. Mocht er toch voor een wijziging van de 

horecavergunningen tijdens deze dagen gekozen worden, zouden wij dit zeer betreuren  

Dank voor uw aandacht en wij hopen op spoedig uitsluitsel, gezien de planning en organisatie. 

Poster uit 2015: 

 


